

Title (en)

IMMOBILIZER COMPOSITION.

Title (de)

ZUSAMMENSETZUNG ZUM UNBEWEGLICHMACHEN.

Title (fr)

COMPOSITION D'IMMOBILISATION.

Publication

EP 0198845 A1 19861029 (EN)

Application

EP 85904718 A 19850909

Priority

US 66270784 A 19841019

Abstract (en)

[origin: WO8602317A1] A method of bonding complementary threaded members comprising applying to at least some of the threads of a first member over which a second is intended to pass a quantity of a gelled thixotropic alpha -cyanoacrylate monomer containing composition. This is followed by applying the second member to the first so that it passes over the threads of the first member which have been applied with a gelled thixotropic alpha -cyanoacrylate monomer containing composition.

Abstract (fr)

Un procédé permettant de lier des organes filetés complémentaires consiste à appliquer au moins sur certains des filets d'un premier organe sur lequel doit passer un second organe une quantité d'une composition contenant un monomère d'alpha-cyanoacrylate thixotropique gélifié. Ensuite, le second organe est appliqué sur les filets du premier organe sur lesquels la composition contenant le monomère alpha-cyanoacrylate thixotropique gélifié a été appliquée.

IPC 1-7

B32B 31/00; C09J 3/14

IPC 8 full level

C09J 4/00 (2006.01); **C09J 5/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

C09J 4/00 (2013.01); **C09J 5/00** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8602317A1

Cited by

GB2585884A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8602317 A1 19860424; EP 0198845 A1 19861029

DOCDB simple family (application)

US 8501724 W 19850909; EP 85904718 A 19850909